
1 

 

Or.0012.1.4.2022 

 

 

 

Protokół Nr 29/22 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 13 września 2022 r. 
 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1237. 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Romaniuk – Skarbnik Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza Gminy oraz Kierowników i Dyrektorów 

jednostek podległych. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski         

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz        

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk           

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: GZGK, MGOK, BOS, Żłobek 

„Bajkowa Kraina” za I półrocze 2022 r. oraz przedstawienie bieżących problemów 

związanych z funkcjonowaniem jednostek. 

4. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2022 r. 

5. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

b) zmiany w uchwale Nr XXXII/249/22 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 18 

maja 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu, 

c) zmian w budżecie Gminy na 2022 r., 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2022 – 

2029, 

e) zmiany w uchwale Nr XXIV/198/22 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 

2021 r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach, 

f) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Drohiczyn 

g) określenia zasad wnoszenia, cofania oraz zbywania udziałów i akcji w spółkach 

prawa handlowego przez Burmistrza Drohiczyna. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 28.06.2022 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu obecnych Kierowników i 

Dyrektorów jednostek, w celu omówienia sprawozdań z działania i funkcjonowania jednostek 

za I - wsze półrocze 2022 r. 
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Jako pierwszy głos zabrał p. R. Siwek – Dyrektor MGOK i omówił sprawozdanie zgodnie z 

załącznikiem nr 3. 

 

Radna Urbańska zapytała o znaczny wzrost energii, czym to jest spowodowane? 

Dyrektor Siwek odpowiedział, że przyczyną jest obecność Ukraińców w budynku OSP, jak 

również obsługa w obiektach w sezonie. 

Przewodniczący RM uważa, że w ramach oszczędności, należałoby na 1 dzień w tygodniu 

zamknąć nasze obiekty. 

Radni podczas dyskusji zgodnie stwierdzili, że w sezonie  nie możemy zamknąć obiektów, 

powinny być cały czas otwarte, poza tym wynagrodzenie i tak należy wypłacić, więc to nie ma 

sensu. 

Dyrektor Siwek na koniec zaprosił wszystkich na miusical Voci z Sokołowa Podlaskiego, który 

odbędzie się 25.09.2022 r. godz. 19, koszt biletu to 30 zł. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Dyrektorowi za 

zabranie głosu. 

 

Następnie Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że p. W. Wietoszko, Dyrektor GZGK 

jest obecnie na szkoleniu, dlatego dzisiaj głos zabierze Burmistrz i omówi sprawozdanie 

zgodnie z załącznikiem nr 2, a na sesji szczegółowo omówi p. W. Wietoszko. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Burmistrzowi za zabranie 

głosu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. E. Jaroć, Kierownik BOS, , w celu 

omówienia sprawozdania z funkcjonowania jednostki. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. D. Kowalczuk, Dyrektor żłobka 

„Bajkowa Kraina”, w celu omówienia sprawozdania z funkcjonowania jednostki. 

Dyrektor omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 5. Poinformowała, że obecnie do 

żłobka uczęszcza 6 dziewczynek i 10 chłopców, rekrutacja na 2023 r. będzie w lipcu. 

Funkcjonowanie żłobka wg projektu jest do końca czerwca 2023 r, potem jeśli będą chętni, to 

uchwałą przyjmiemy w struktury szkoły. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Dyrektor za zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. 

Romaniuk, w celu omówienia sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2022 r. 

 

Skarbnik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 6. 

Dodatkowo poinformowała o uzyskaniu pozytywnej opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

za wykonanie budżetu za I półrocze 2022 r. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Skarbnik za zabranie głosu. 
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Ad. 5. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

w celu omówienia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 7). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

O godz. 1110 radny Wojtkowski opuścił obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 

 

b)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XXXII/249/22 Rady Miejskiej w 

Drohiczynie z dnia 18 maja 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Siemiatyckiemu. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 8). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 9). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2022 – 2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 10). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XXIV/198/22 

Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu 

Przedszkolnego w Ostrożanach. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 11). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

O godz. 1138 radna Sierociuk opuściła obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 13. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Drohiczyn. 

 

Sekretarz omówił uchwałę (zał. nr 12). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania 

oraz zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Drohiczyna. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

O godz. 1200 radny Miłkowski opuścił obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 12. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujące pisma: 

 pismo od mieszkańca gminy Drohiczyn, w którym wyraża chęć zakupu działki 

należącej do gminy – rada wyraziła zgodę, 

 pismo ze Starostwa, żeby wygasić prawo trwałego zarządu budynku po posterunku 

policji w Drohiczynie, czy Gmina jest zainteresowana nieodpłatnym przejęciem tej 
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działki? 

Burmistrz powiedział, że ustalimy czynsz i przejmiemy, jeśli Rada wyrazi zgodę. 

 

O godz. 1210 radny Daniluk opuścił obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 11. 

 

 pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o wysokości dofinansowania 

kwotą 40 tys zł na remont kaplicy Loretańskiej w Kościele Pofranciszkańskim w 

Drohiczynie 

 pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o wysokości dofinansowania 

kwotą 80 tys zł na remont kaplicy grobowej Smorczewskich w Miłkowicach Maćkach 

 pismo o nadanie nazwy ulicy nazwiskiem mieszkańca na działce w Drohiczynie 

 poinformował o skardze na działalność MGOPS, jednak została bez rozpatrzenia, bo 

skarżący nie wskazał przedmiotu w skardze, a zgodnie z ustawą, taką skargę pozostawia 

się bez rozpatrzenia. 

 

O godz. 1228 radny Sorokosz opuścił obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 10. 

 

Radna Urbańska powiedziała, że nie można dodzwonić się do MGOPS-u, źle jest wgrane 

powitanie, należy to zmienić. 

Radny Kosiński powiedział, że WC na przystanku jest zaniedbane, należy częściej to 

kontrolować. Zaproponował również, żeby wprowadzić opłatę za korzystanie. 

Radna Tomasik powiedział, aby zdjąć gablotę punktu informacyjnego, bo od dawna nie działa. 

 

Ad. 7. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska 

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej……………………………………………………………........................... 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji…………………………………........................................... 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu……………………………............................................. 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych……………………………………….... 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


